

:::spoiler git drive sync - sync-to: verslagen/23-24/2023-11-06.md :::

## 23-24 vergadering IV

**Datum:** 2023-11-06

**Locatie:** Kelder

**Aanwezigen:** fRANCIS., j, tYBO, Hons, Nutty, Laurenz, Runo, Xander, Mathieu, Vincent

### Agenda

#### Vorig verslag mergen. Opmerkingen?

Verslag van vorige vergadering - <https://codimd.zeus.gent/pbIViAvnQ5S9200Cr-i5sA>

#### Financiën

- Jassen: zijn besteld bij Maxevent; voor nieuwe jassen wordt €40 aan de bestuursleden aangerekend, voor bestaande jassen is het €5.95 om functies bij te drukken

#### Sysadmin

- Gitea: Xander doet dit; blocked op de nieuwe feature in Zauth, we wachten tot die PR gemerged is
- Cammie auto disconnect: cammie sluit nu na 25 seconden af, Francis vindt 25 seconden te kort; hij wil liever 5 minuten; we doen een stemming, 6 voor, 4 tegen; het wordt 5 minuten :(
- Dashboard (HomePage bv <https://github.com/gethomepage/homepage/releases/tag/v0.7.4>) zodat Zeusleden kunnen zien wat Zeus allemaal aanbiedt
  - Zou achter login zitten of kelder hosted? -> kelderhosted
- Cool dashboard op al de schermen in de kelder
- PRIME: Francis gaat PRIME hun server proberen fixen in ruil dat we hun spelletjes mogen lenen; Francis moet dringend antwoorden op de mail van PRIME
  - Overlopen wat er mis is, toegang krijgen, zien of het een groot probleem is

- Zeussite updaten (vooral projecten & <https://zeus.ugent.be/about/about/>), dat is niet meer zo up to date
  - Tis open source @j

## Projecten

- project voor cammie (hannes is te leeg om zen eigen naam te typen :( )
- zorgen dat er een manier is om cammie uit te zetten en automatisch terug aan te zetten na een bepaalde tijd ~> Sysadmin fancy *dashboard* (TM)

## Events

- Hydra
  - Scholliers heeft nog niet geantwoordt
  - mattis1231231 is een nieuwe dev die aan Hydra werkt
  - We hebben nog geld van de GSR voor een codenight, flutter of react native?
  - TODO: jan Iedereen overhalen om RN te gebruiken.
- Planetwars
  - iets over te zeggen ?
  - op het event zelf een desktop zetten ipv op voorhand een server te voorzien
  - Mevrouw Cornette heeft geantwoord, het planetwars event wordt doorgegeven via de kanalen van de hogeschool
  - server met storage aanvragen via DICT?
  - er zijn posters ophangen na LAN
- Flynn vragen workshop

## LAN

LAN

## Algemeen

- Wiki
  - de vicking
  - DE WIKI MOET BLIJVEN
  - vincent wil de wiki weg :/ wij willen vincent weg
  - jan schrijft CSS ?

- hannes en francis gaan de wiki updaten
  - LINKS NAAR WIKI WEG, iedereen akkoord
- Wina sleutel
  - wina heeft geen sleutel van ons, wij wel een sleutel van wina
- Scherm ophangen
  - Vincent gaat (diep) boren!
- Merch
  - We maken custom zeustruien!

### **Volgende vergadering**

#### **Varia**

Tibo zit niet in het ziekenhuis, maar ziek thuis, fucking Vincent

/cc @bestuur